
Załącznik Nr 4 do Uchwaly Nr XLVIII/336/18 

Rady Gminy Kwidzyn 

z dnia 27 marca 2018r. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Statutowo — Regulaminowej za rok 2017 

Skład komisji:  

1. Jerzy Tumiłowicz - przewodniczący 

2. Józef Wdowiak — zastępca przewodniczącego 

3. Ryszard Świerczyński - członek 

4. Henryk Ordon - członek 

W roku 2017 odbyto się  16 wspólnych posiedzeń  komisji stałych Rady Gminy Kwidzyn. 

Obradowano według przyjętego przez Radę  Gminy Kwidzyn rocznego planu pracy komisji. 

Komisja sprawowała kontrolę  pracy i działalności Rady Gminy oraz komisji pod względem 

zgodności ze Statutem Gminy i obowiązującymi aktami prawnymi. W trakcie posiedzeń  

członkowie komisji zgłaszali sprawy związane z porządkiem, estetyką, infrastrukturą  drogową  

oraz oświetleniem gminy. Komisja opiniowała proponowane zmiany w budżecie Gminy 

na 2017 rok, a także składała wnioski do projektu budżetu na 2018 rok. Opracowała plan 

pracy na 2018 rok oraz sprawozdanie z działalności komisji za 2016 rok. 

Komisja Statutowo — Regulaminowa odbyła również  spotkanie wyjazdowe w dniu 

13 czerwca 2017 r. Na wniosek Przewodniczącego Rady dokonała przeglądu stanu dróg 

powiatowych, które Gmina zamierzała przejąć  od Powiatu Kwidzyńskiego. Ocenie poddano 

jakość  wykonanych remontów nawierzchni na drogach: Gurcz — Szkaradowo oraz Tychnowy 

— Dubiel. Przy udziale Zastępcy Wójta Gminy Kwidzyn Pana Krzysztofa Michalskiego, który 

uczestniczył  w wyjeździe komisji, radni zgłosili wiele usterek w związku z nienależytym 

wykonaniem remontów. 

Komisja po dokonanym przeglądzie w/w dróg oraz analizie wykonanych remontów 

wnioskowała do Rady Gminy Kwidzyn o niewyrażenie zgody na przyjęcie tych dróg 

w obecnym stanie. W opinii Komisji przejęcie tych dróg możliwe będzie dopiero po 

wykonaniu przez Powiat Kwidzyński całkowitego dywanika asfaltowego na obu drogach oraz 

odprowadzenie wód opadowych z powierzchni drogi. 



Ponadto Komisja wydawała opinie i przedstawiała swoje stanowisko w innych 

sprawach o które zwracała się  Pani Wójt jak również  podejmowała debatę  w związku 

z proponowanymi projektami uchwał, które tematycznie nie obejmowały zakresu działania 

komisji. 

Przewodniczący Komisji 

Jerzy Tumitowicz 
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